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Protokół  Nr II/2018 z sesji  Rady Miejskiej w Wołominie 
z  dnia 29 i 30 listopada 2018 roku

Radnych ogółem    -  21
Radnych obecnych na sesji - 21

Listy obecności radnych, Przewodniczących Rad Osiedlowych, Sołtysów i  pracowników
jednostek organizacyjnych gminy stanowią załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.

Przed  rozpoczęciem  obrad  Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  została  wybrana
Młodzieżowa Rada Miasta, która złożyła  ślubowanie  i ukonstytuowała się w przeddzień
sesji  Rady  Miejskiej.   Przewodniczącym  Młodzieżowej  Rady  Miasta  został  Mateusz
Bajkowski.  Wiceprzewodnicząca  została  wybrana  Aleksandra  Fajkowska.  Sekretarzem
została  Julia  Janowska.  Młodzi  radni  podjęli  decyzje,  że  w  prezydium  będzie  dwóch
członków.  Zostali  nimi  Martyna  Obrębska  i  Sebastian  Zdanowski.  Na  ręce
Przewodniczącego  Młodzieżowej  Rady Miasta,  Marek  Górski  w imieniu  radnych  Rady
Miejskiej w Wołominie, złożył gratulacje, życząc pożytecznych obrad Młodzieżowej Radzie
Miasta.  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zaprosił  Młodzieżowa  Radę  Miasta  do
uczestnictwa w sesjach Rady Miejskiej w Wołominie. 

Pkt 1
Otwarcie obrad 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Marek  Górski,  stwierdziwszy  quorum  (  na  sali  obrad
obecnych było 21 radnych) otworzył II sesję Rady Miejskiej w Wołominie kadencji 2018 -
2023 w dniu 29 listopada 2018 roku o godz. 17:10. Sesja została zwołana na wniosek
Burmistrza Wołomina w trybie art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym.
Przewodniczący  obrad  przywitał  obecnych  na  sali:  Radnych,  Burmistrza  Wołomina
Elżbietę  Radwan,  Skarbnika  Gminy Martę  Maliszewską,  Sekretarza  Gminy Małgorzatę
Izdebską, Zastępców Burmistrza Dariusza Szymanowskiego i Łukasza Marka, Sołtysów,
Przewodniczących Rad Osiedlowych i przybyłych gości. 

Elżbieta Radwan – Burmistrz Wołomina
Powiedziała, że tocząca się sesja będzie procedowana w trybie nadzwyczajnym. Jest to
związane z tym, iż są niezbędne przesunięcia w budżecie, na które czeka oświata. Te
przesunięcia  są związane z wynagrodzeniami  dla  pracowników oświaty.  To są terminy
zawite.  Trzeba  przesunąć  pieniądze  i  to  był  główny  powód  zwołania  sesji  w  trybie
nadzwyczajnym. Natomiast przy okazji wprowadzone zostały uchwały, które były gotowe
do procedowania, by na sesji zwyczajnej było ich mniej do przeprocedowania. 

Pkt 2
Wybór sekretarza obradach

Do  pełnienia  funkcji  sekretarza  obrad  została  zgłoszona  kandydatura  radnej  Edyty
Babickiej. Radna wyraziła zgodę na pełnienie tej funkcji. 
Radni zdecydowali w głosowaniu jawnym za- 17 głosów, przeciw-0, wstrz. 1 osoba, że
radna Edyta Babicka będzie pełniła funkcję sekretarza obrad. ( w głosowaniu nie wzięli
udziału radni: Kazimierz Tarapata, Bogdan Sawicki, Krzysztof Rembelski).
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Pkt 3
Przyjęcie porządku obrad
Porządek  obrad  wraz  z  projektami  uchwał  został  przesłany  radnym   w  ustawowym
terminie. Treść porządku obrad stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu.

Marek Górski – Przewodniczący Rady
Złożył wniosek o zmianę porządku obrad polegającą na:

1.  Wprowadzeniu do porządku obrad punktu dotyczącego przyjęcia  protokołu z  I  sesji
Rady Miejskiej , która odbyła się w dniu 19 listopada 2018 r.

2.  Wprowadzenie  do porządku obrad uchwały w sprawie  określenia  liczby komisji,  do
których może należeć Radny Rady Miejskiej w Wołominie.

3. Wprowadzenie do porządku obrad uchwał ws. ustalenia składów osobowych komisji
Rady Miejskiej:
a) Komisji Rewizyjnej
b) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji
c) Komisji Finansów Gminnych
d) Komisji Gospodarki
e) Komisji Edukacji
f) Komisji Bezpieczeństwa

4.  Wprowadzenie  do  porządku  obrad  projektu  uchwały  ws.  upoważnienia
Przewodniczącego  Rady Miejskiej  w  Wołominie  do  reprezentowania  Rady Miejskiej  w
Wołominie w postępowaniach przed sądami powszechnymi we wszystkich instancjach.

Wprowadzenie do porządku obrad powyższych punktów będzie  możliwe po uzyskaniu
zgody wnioskodawcy zwołania nn sesji t.j. Burmistrza Wołomina.

Elżbieta Radwan – Burmistrz Wołomina
Wyraziła zgodę na zmianę porządku obrad zgodnie z wnioskiem Przewodniczącego Rady.

Marek Górski – Przewodniczący Rady
Odczytał  treść  wniosków  Burmistrza  Wołomina  o  wprowadzenie  do  porządku  obrad
dodatkowych uchwał:
1. Uchwały ws. zmiany Wieloletniej Prognozy finansowej Gminy Wołomin na lata 2018-
2023 (Treść wniosku stanowi załącznik Nr 3 do nn. protokołu);
2. Uchwały  ws. współdziałania z Gminą Tłuszcz w zakresie organizacji dowożenia osób
niepełnosprawnych w 2019 roku. (Treść wniosku stanowi załącznik Nr 4 do nn. protokołu).

Ryszard Madziar – radny
Stwierdził, że sesja jest „nadzwyczajna” i są inne zasady obradowania. Zwracając się do
Pani  Burmistrz,  która  jest  decydentem w kwestii  uchwał,  jakie  będą  procedowane,  W
związku z  tym,  że  nie  są  jeszcze ustalone składy komisji  Rady Miejskiej,  to  zdaniem
radnego część uchwał, które znajduj ą się w porządku obrad, mogą zaczekać i zostać
przeprocedowane na kolejne sesji  Rady Miejskiej.  Szczególna uwagę radny zwrócił  na
uchwałę w sprawie zmiany uchwały dotyczącej określenia wysokości stawek podatku od
nieruchomości. Pani Burmistrz powiedziała, że przy okazji wrzuca pod się obrady toczącej
się  sesji  część uchwał.  Zdaniem radnego wspomniana uchwała nie  jest  taką uchwałą,
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która można procedować przy okazji. Apelował więc do Pani Burmistrz, aby radni mieli
czas  na  spokojne  przeprocedowanie  tej  uchwały,  a  co  za  tym  idzie,  nie  była  ona
przedmiotem obrad II sesji Rady Miejskiej. 

Elżbieta Radwan – Burmistrz Wołomina
Powiedziała,  że porządek obrad po to  będzie zmieniany,  żeby zostały wybrane składy
osobowe komisji  stałych,  bo  trzeba projekty uchwał  przedyskutować na posiedzeniach
komisji.  Dyskusja  będzie  dotyczyła  wszystkich  uchwał  i  wszystkich  opiniach  „za”  i
„przeciw”,  które się nasuwają,  bo wszyscy maja wątpliwości.  Pani  Burmistrz  liczyła  na
konstruktywna  dyskusję.  Dlatego prosiła,  o  wyłonienie  komisji  stałych  Rady Miejskiej  i
konstruktywną, dobrą dyskusję o przedmiotowych uchwałach skierowanych pod obrady
Rady Miejskiej. 

Marek Górski – Przewodniczący Rady Miejskiej
Obiecał radnemu Ryszardowi Madziarowi, że wszystko będzie zgodnie z prawem. Zostaną
powołane komisje. Komisje ukonstytuują się i będą procedowały nad projektami uchwał,
tak jak życzy sobie tego radny Ryszard Madziar. Jeśli wyjaśnienia te zadowalają radnego,
to Przewodniczący poprosił o zgodę na zmianę porządku obrad, obiecując, że wszystko
będzie tak, jak radni sobie tego życzą. 

Ryszard Madziar – radny
Podtrzymał  swój  wniosek,  aby Pani  burmistrz  zdjęła  z  porządku  obrad  uchwałę   ws.
zmiany uchwały dotyczącej określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. Jego
zdaniem ta uchwała powinna być procedowana podczas zwykłej sesji Rady Miejskiej, a
nie na sesji nadzwyczajnej. 

Elżbieta Radwan -  Burmistrz Wołomina
Nie  wyraziła  zgody  na  wycofanie  projektu  uchwały  dotyczącej  określenia  wysokości
stawek podatku od nieruchomości. 

Głosowanie nad wnioskami Przewodniczącego Rady dot. zmiany porządku obrad:

1.  Wprowadzeniu do porządku obrad punktu dotyczącego przyjęcia  protokołu z  I  sesji
Rady Miejskiej kadencji 2018 - 2023, która odbyła się w dniu 19 listopada 2018 r : za – 21
głosów, przeciw -0, wstrz. - 0;

2. Wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie ustalenia w ilu komisjach może
zasiadać radny: za – 21 głosów, przeciw -0, wstrz. - 0;

3  Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały ws. ustalenia składu osobowego
Komisji Rewizyjnej:za – 21 głosów, przeciw -0, wstrz. - 0;

4. Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały ws. ustalenia składu osobowego
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: za – 21 głosów, przeciw -0, wstrz. - 0;

5. Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały ws. ustalenia składu osobowego
Komisji Finansów Gminnych: za – 21 głosów, przeciw -0, wstrz. - 0
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6. Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały ws. ustalenia składu osobowego
Komisji Gospodarki: za – 21 głosów, przeciw -0, wstrz. - 0

7. Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały ws. ustalenia składu osobowego
Komisji Edukacji: za – 21 głosów, przeciw -0, wstrz. - 0

8. Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały ws. ustalenia składu osobowego
Komisji Bezpieczeństwa: za – 21 głosów, przeciw -0, wstrz. - 0

( Wprowadzone uchwały dot. składów komisji będą głosowane jako pierwsze)

9.Wprowadzenie  do  porządku  obrad  projektu  uchwały  ws.  upoważnienia
Przewodniczącego  Rady Miejskiej  w  Wołominie  do  reprezentowania  Rady Miejskiej  w
Wołominie w postępowaniach przed sądami powszechnymi we wszystkich instancjach: 
za – 21 głosów, przeciw -0, wstrz. - 0

10. Wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Wołomin na lata 2018 – 2023: za – 16 głosów, przeciw -0, wstrz. - 5
osób

11.  Wprowadzenie  do  porządku  obrad  projektu  uchwały  ws.  współdziałania  z  Gminą
Tłuszcz w zakresie organizacji dowożenia osób niepełnosprawnych w 2019 r.:
za – 21 głosów, przeciw -0, wstrz. - 0

Marek Górski – Przewodniczący Rady
Odczytał porządek obrad po wprowadzonych zmianach:
1. Otwarcie obrad
2. Wybór sekretarza obrad.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z I sesji  Rady Miejskiej  w Wołominie kadencji 2018-2023 z dnia
19.11.2018r.

5. Podjęcie uchwał w sprawie:
- ustalenia w ilu komisjach może zasiadać radny:
- ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej;
- ustalenie składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji;
- ustalenia składu osobowego Komisji Finansów gminnych
- ustalenie składu osobowego Komisji Gospodarki
- ustalenie składu osobowego Komisji Edukacji;
- ustalenia składu osobowego Komisji Bezpieczeństwa;
- zmiany uchwały budżetowej Gminy Wołomin na 2018 rok;
- zmiany WPF na lata 2018-2029 ?
- zmiany uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości;
- zmiany uchwały ws. przyjęcia programu „Wołomińska Karta Mieszkańca”
- nabycia nieruchomości;
- wyrażenia zgody  na wydzierżawienie nieruchomości;
- wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz T-Mobile S.A.
- zmiany granic parku kulturowego pod nazwą ”Ossów Wrota Bitwy Warszawskiej 1920
roku”;
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- upoważnienia Przewodniczącego Rady  Miejskiej w Wołominie do reprezentowania Rady
Miejskiej w Wołominie
- współdziałania  z  Gminą  Tłuszcz  w  zakresie  organizacji  dowożenia  osób
niepełnosprawnych w 2019 r.

Porządek obrad po dokonanych zmianach został przyjety w głosowaniu jawnym: za – 15
głosów, przeciw -0, wstrz. - 6 osób

Pkt 4.
Przyjęcie protokołu

Protokół  z I sesji rady Miejskiej w Wołominie kadencji 2018-2023, która odbyła się w dniu
19 listopada 2018 roku, został przyjęty bez uwag w głosowaniu jawnym za – 17 głosów,
przeciw-0, wstrz.-.4 osoby

Pkt 5
Podjęcie uchwał. 

Piotr Sikorski – radny
Wnioskował o zgodę na nieczytanie treści projektów uchwał.

Radni  wyrazili  zgodę  na  nieczytanie  treści  projektów  uchwał,   (treść  uchwał  była  w
posiadaniu radnych), w głosowaniu jawnym za – 21 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr II-171/2018 w sprawie ustalenia liczby komisji, w których może być radny;

Marek Górski – Przewodniczący Rady
Odczytał treść uchwały. Ustalono, że radny będzie członkiem dwóch komisji. Składy będą
ograniczone ilościowo. Uchwała daje jednak  możliwość,  że radny będzie mógł  być w
trzech komisjach, gdyby zaszła taka konieczność. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 21 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr II-172/2018 w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady
Miejskiej w Wołominie;

Marek Górski – Przewodniczący Rady
Odczytał  nazwiska  kandydatów  zgłoszonych  do  składu  komisji  po  zasięgnięciu  opinii
Klubów Radnych, lub przedstawicieli grup radnych. Wyczytani kandydaci wyrazili zgodę na
kandydowanie do składu tej komisji.  

Radni  wyrazili  zgodę  na  głosowanie  łączne  nad  wszystkimi  kandydatami  do  składu
osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wołominie, w głosowaniu jawnym: za- 21
głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za- 20 głosów, przeciw-0, wstrz.-0 (  w
głosowaniu nie wziął udziału radny Marek Górski)

6



Uchwała Nr II-173/2018 w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków
i Petycji Rady Miejskiej w Wołominie;

Marek Górski – Przewodniczący Rady
Odczytał  nazwiska  kandydatów  zgłoszonych  do  składu  komisji  po  zasięgnięciu  opinii
Klubów Radnych, lub przedstawicieli grup radnych. Wyczytani kandydaci wyrazili zgodę na
kandydowanie do składu tej komisji.  

Radni  wyrazili  zgodę  na  głosowanie  łączne  nad  wszystkimi  kandydatami  do  składu
osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Wołominie, w głosowaniu
jawnym: za- 21 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 21 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała  Nr  II-174/2018 w  sprawie  ustalenia  składu  osobowego  Komisji  Finansów
Gminnych Rady Miejskiej w Wołominie;

Marek Górski – Przewodniczący Rady
Odczytał  nazwiska  kandydatów  zgłoszonych  do  składu  komisji  po  zasięgnięciu  opinii
Klubów Radnych, lub przedstawicieli grup radnych. Wyczytani kandydaci wyrazili zgodę na
kandydowanie do składu tej komisji.  

Radni  wyrazili  zgodę  na  głosowanie  łączne  nad  wszystkimi  kandydatami  do  składu
osobowego  Komisji  Finansów  Gminnych  Rady  Miejskiej  w  Wołominie,  w  głosowaniu
jawnym: za- 21 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 21 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr II-175/2018 w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Gospodarki Rady
Miejskiej w Wołominie;

Marek Górski – Przewodniczący Rady
Odczytał  nazwiska  kandydatów  zgłoszonych  do  składu  komisji  po  zasięgnięciu  opinii
Klubów Radnych, lub przedstawicieli grup radnych. Wyczytani kandydaci wyrazili zgodę na
kandydowanie do składu tej komisji.  

Radni  wyrazili  zgodę  na  głosowanie  łączne  nad  wszystkimi  kandydatami  do  składu
osobowego Komisji Gospodarki Rady Miejskiej w Wołominie, w głosowaniu jawnym: za-
21 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 21 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr II-176/2018  w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji  Edukacji Rady
Miejskiej w Wołominie;

Marek Górski – Przewodniczący Rady
Odczytał  nazwiska  kandydatów  zgłoszonych  do  składu  komisji  po  zasięgnięciu  opinii
Klubów Radnych, lub przedstawicieli grup radnych. Wyczytani kandydaci wyrazili zgodę na
kandydowanie do składu tej komisji.  
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Radni  wyrazili  zgodę  na  głosowanie  łączne  nad  wszystkimi  kandydatami  do  składu
osobowego Komisji Edukacji Rady Miejskiej w Wołominie, w głosowaniu jawnym: za- 21
głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 21 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr II-177/2018 w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Bezpieczeństwa
Rady Miejskiej w Wołominie;

Marek Górski – Przewodniczący Rady
Odczytał  nazwiska  kandydatów  zgłoszonych  do  składu  komisji  po  zasięgnięciu  opinii
Klubów Radnych, lub przedstawicieli grup radnych. Wyczytani kandydaci wyrazili zgodę na
kandydowanie do składu tej komisji.  

Radni  wyrazili  zgodę  na  głosowanie  łączne  nad  wszystkimi  kandydatami  do  składu
osobowego Komisji Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Wołominie, w głosowaniu jawnym:
za- 21 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 20 głosów, przeciw-0, wstrz.-0
 ( w głosowaniu nie wziął udziału radny Wojciech Plichta)

Marek Górski – Przewodniczący  Rady
Wychodząc  naprzeciw  oczekiwaniom  radnych,  zaproponował  przerwę  w  obradach  do
godziny 10:00 w piątek 30 listopada 2018 roku.

Ryszard Madziar – radny
Sugerował, by obrady drugiej  części sesji rozpoczęły się  w godzinach popołudniowych. 

Marta Maliszewska – Skarbnik Gminy
Wyjaśniła, że w projekcie uchwały dot. zmiany uchwały budżetowej na rok 2018, zgodnie z
wnioskami przekazanymi przez wydziały merytoryczne Urzędu Miejskiego w Wołominie,
jak i jednostek organizacyjnych Gminy Wołomin, są informacje, które mówią, że te zmiany
muszą  być  podjęte  najpóźniej  30  listopada.  Zmiany  są  konieczne  m.in.  na  wnioski
jednostek oświatowych,  dotyczących zmian na funduszu wynagrodzeń,  jak i  wysokości
kwot na dotacje dla jednostek niepublicznych. W dniu 30 listopada jest termin wypłaty tych
dotacji,  a  są  braki  na paragrafach.  Dlatego jest  konieczne podjęcie  decyzji  do  dn.  30
listopada.

Ryszard Madziar – radny
Zapytał,  czy  jeżeli,  do  dnia  30  listopada  nie  zostanie  podjęta  decyzja  o  przesunięciu
środków, to nauczyciele mogą nie otrzymać wynagrodzeń?

Marta Maliszewska – Skarbnik Gminy
Wyjaśniła,  że  nie  musi  tak  być,  bo  jest  taka  jednostka,  jak  Zespół  Ekonomiczno
-Administracyjny  Szkół  i  Przedszkoli,  który  zajmuje  się  dokumentacją  płacową,  jak  i
dokumentacją finansową jednostek oświatowych. Wypłaty wynagrodzeń dla nauczycieli są
w  dwóch  transzach,  jeśli  o  miesiąc.  Pani  skarbnik  obiecała,  że  więcej  szczegółów
dotyczących  zmian  w  budżecie  zostanie  radnym  przekazane  na  posiedzeniu  Komisji
Finansów Gminnych  przez Dyrektora  ZEASiP Halinę  Bonecką.  Jeśli  uchwała  zostanie
podjęta o godz. 17:00 w dniu 30 listopada, to nie będą mogły być przygotowane wszystkie

8



czynności związane z przekazaniem tych środków do jednostek, ponieważ podjęcie zmian
w uchwale budżetowej, skutkuje również dodatkowymi czynnościami w wydziale finansów
i budżetu. Te kwoty, które znajdują się w uchwale budżetowej przekładają się na plany
finansowe  poszczególnych  jednostek.  Te  jednostki  otrzymawszy  z  urzędu  informację,
mogą skutecznie przygotować dokumentację. Urząd może podstawić środki na rachunki
jednostek,  których  te  zmiany  dotyczą.  Wtedy  jednostki  budżetowe  mogą  dokonać
przekazania środków. 

Radni wyrazili zgodę na zaproponowana przerwę w obradach w głosowaniu jawnym za –
15 głosów, przeciw-2 głosy, wstrzs.- 4 osoby

W dniu 30 listopada 2018 roku od godz. 10:10 kontynuowano realizację porządku
obrad Ii sesji Rady Miejskiej w Wołominie kadencji 2018-2023. 

Lista  obecności  radnych  stanowi  załącznik  Nr  5.  Na  tej  części  nieobecny  był  radny
Krzysztof Rembelski.

Elżbieta Radwan – Burmistrz Wołomina
Wnioskowała  do  Rady  Miejskiej  o  zgodę  na  zdjęcie  z  porządku  obrad  II  sesji  Rady
Miejskiej kadencji 2018-2023 uchwał :
- w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości
- zmieniającą uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości

Ryszard Madziar – radny
Zapytał, kto miałby wydzierżawiać tę nieruchomość? To miało być ustalone i radny miał
otrzymać taką informację. 

Katarzyna Sołomianko – Radca Prawny Urzędu
Powiedziała, że urzędników obowiązuje ustawa o ochronie danych osobowych. Dlatego,
że nieruchomość wydzierżawia osoba fizyczna, a przebieg sesji jest transmitowany, nie
można podać tej informacji publicznie. Dlatego osoba zainteresowana powinna zgłosić się
do pracowników posiadających te dokumenty i może się ze sprawą zapoznać. 

W  głosowaniu  jawnym  radni  wyrazili  zgodę  na  zdjęcie  z  porządku  obrad  uchwały  w
sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości; za- 20 głosów, przeciw-0,
wstrz.-0

W  głosowaniu  jawnym  radni  wyrazili  zgodę  na  zdjęcie  z  porządku  obrad  uchwały
zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości ;
za- 19 głosów, przeciw-0, wstrz.-0 ( radna Edyta Babicka nie wzięła udziału w głosowaniu)

Porządek  obrad  po  zmianach  został  przyjęty  w  głosowaniu  jawnym  za-  20  głosów,
przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr II-178/2018 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Wołomin na 2018
rok;

Ryszard Madziar – radny
Na posiedzeniu Komisji   padło pytanie dotyczące przebudowy chodnika na odcinku od
majdanu do Mostówki. Miała być wyjaśniona kwestia zawiązana ze środkami związanymi
na przeprojektowanie tej inwestycji. Chodziło o kwotę 40 000 zł. 
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Bożena Pędziak – Wydział Inwestycji
Wyjaśniła, że w sprawie inwestycji, budowa chodnika na odcinku Majdan- Mostówka, w
listopadzie  wystąpiono  do  Starosty  Wołomińskiego  z  wnioskiem  o  zmianę  decyzji  o
zezwolenie  na  realizacje  inwestycji  drogowej.  Procedura  jest  w  toku.  Zamierzano
rozpocząć  inwestycje  w  bieżącym  roku,  dlatego  zaplanowano  środki  finansowe  w
budżecie  na  realizację  tej  inwestycji.  Jednak  w  związku  z  długim  procesem  trwania
procedur, te środki zostały zdjęte z tej inwestycji w 2018 roku, a zostały przeniesione na
przyszły rok. W bieżącym roku nie zostały wydane żadne środki związane z realizacją tej
inwestycji. Środki w wysokości 100 000 zł, przenoszone na tę inwestycję w środku roku,
były  niezbędne  do  zawarcia  umowy  z  projektantem  i  procedowania  dokumentów
związanych z uzyskaniem decyzji ZRID.

Agnieszka Koza- radna
Nie wyjaśniono radnym, jaki będzie koszt tej inwestycji. Raz mówiono, że to ma być 1 mln.
zł, a część osób mówiła, że to ma być 600 000 zł. 

Marek Górski – Przewodniczący Rady 
Poprosił Panią Bożenę Pędziak – pracownika Wydziału Inwestycji o informację, jaka kwotą
zakończy się omawiane zadanie?

Bożena Pędziak – Wydział Inwestycji
Poinformowała,  że  zgodnie  z  WPF,  gdzie  zapisane  zostały  środki,  których  wysokość
wynika z kosztorysów, na ten cel zabezpieczone jest 600 000 zł. 

Edyta Babicka – Przewodnicząca Komisji Finansów Gminnych
Poinformowała,  że  Komisja  Finansów Gminnych  pozytywnie  zaopiniowano  pozytywnie
wszystkie  omawiane  projekty  uchwał,  oprócz  uchwał,  które  zostały  zdjęte  z  porządku
obrad.

Janusz Mirowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki
Komisja Gospodarki również pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał, oprócz
dwóch wycofanych z porządku obrad uchwał. 

Ryszard Madziar – radny
Przypomniał,  że pytał  Panią Skarbnik w kwestii  środków na wypłatę  wynagrodzeń dla
nauczycieli. Chciał wiedzieć, czy w sytuacji, gdy Rada nie podejmie tej uchwały, to byłyby
środki na wypłatę wynagrodzeń dla nauczycieli Wołomińskich szkół? Dlatego radny pytał,
czy sytuacja jest taka, że niezbędne jest podjęcie tej uchwały i przesuniecie tych środków?
Czy  bez  podejmowania  tej  uchwały  udałoby  się  zabezpieczyć  środki  na  najbliższe
wynagrodzenie dla dyrektorów szkół i placówek oświatowych?

Halina Bonecka – Dyrektor ZEASiP
Stwierdziła, że zwiększenie tych środków jest konieczne celem wypłaty wynagrodzeń dla
nauczycieli. 

Ryszard Madziar – radny
Zrozumiał,  że  niepodjęcie  tej  uchwały  spowoduje,  że  nie  będzie  środków na  wypłaty
wynagrodzeń dla nauczycieli. 
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Maria Wytrykowska – radna
W imieniu nauczycieli prosiła o odpowiedź na pytanie, czy nauczyciele w dniu 3 grudnia
otrzymają pensje?

Halina Bonecka – Dyrektor ZEASiP
Zapewniła,  że  nauczyciele  otrzymają  pensję.  Nie  ma  innej  możliwości,  bo  obowiązek
wypłaty wynagrodzeń wynika z ustawy. 
W uzupełnieniu Pani Dyrektor wyjaśniła, że od 1 kwietnia 2018 roku były podwyżki dla
nauczycieli.  Skutki  tej  podwyżki w Gminie Wołomin to jest  kwota 1 100 000 zł  więcej.
Budżet był tworzony dużo wcześniej, przed ostateczną decyzją co do podwyżek. Kolejną
rzeczą, której nie można przewidzieć w momencie przygotowywania budżetu, są odprawy
emerytalne,  których  wysokość  trudno  przewidzieć,  ponieważ  nauczyciele,  czy  tez  inni
pracownicy administracji  uzyskują  prawo do emerytury,  ale  nie  oznacza to,  że  z  tego
prawa skorzystają. Natomiast w momencie, gdy z tego prawa korzystają, to obowiązkiem
jest wypłata odprawy emerytalnej. Z tego tytułu kwota 1 600 000 zł, to są środki, które
trudno przewidzieć w odpowiednim momencie układania budżetu gminy. Jednak nie może
być takiej sytuacji, że nauczyciele nie otrzymają wynagrodzenia. 

Ryszard Madziar – radny
Zrozumiał,  że  przegłosowanie  tej  uchwały  na  „tak”,  umożliwi  wypłatę  wynagrodzeń
nauczycielom. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym  za- 20 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała  Nr  II-179/2018  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy
Wołomin na lata 2018-2029;

Bożena Wielgolaska – Naczelnik Wydziału Finansów i Budżetu
Zgłosiła  autopoprawkę  do WPF w jej  uzasadnieniu  (  str.  34  uzasadnienia)  w zadaniu
„transport zbiorowy autobus linii L40” - limity po zmianie to: 
- 2018r - 0zł
- 2019r – 0zł
- 2020r – 0 zł. ( było wstawione 13667 zł.)

Ryszard Madziar – radny
Zapytał,  czy  mieszkańcy  wiedzą,  że  inwestycja  na  ul.  Krymskiej  będzie  realizowana
dopiero  w  2022  roku?  Mieszkańcy  otrzymywali  wcześniej  informacje,  że  inwestycja
rozpocznie się już w przyszłym roku. 

Bożena Pędziak – Wydział Inwestycji
Odpowiedziała,  że  w  trakcie  przygotowywania  jest  koncepcja  budowy  ul.  Krymskiej.
Dopóki  nie  zostanie  wypracowane  wspólne  stanowisko,  to  nie  można  zabezpieczać
wcześniej środków na ten cel. Koncepcja jest w trakcie uzgadniania i będą odbywały się
spotkania  z  mieszkańcami  i  po  zakończeniu  tych  serii  spotkań  zostanie  ustalone
stanowisko  urzędu.  Obecnie  koncepcja  nie  jest  gotowa  i  nie  jest  uzgodniona  z
mieszkańcami. Nie jest ustalony termin kolejnego spotkania z mieszkańcami. 

Wojciech Plichta-radny
Sądził, że jest znana lista ulic do oświetlenia ozdobami świątecznymi, jest znana. Zapytał,
że do tego działania są przewidziane ulice na terenach wiejskich?
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Piotr Sikorski – radny
Zapytał, czy obecnie wiszące ozdoby to jest wszystko, co będzie wisiało?

Marek Górski – Przewodniczący Rady Miejskiej
poprosił  Panią  Sekretarz  o  szczegółowe  informacje  dotyczące  ozdób  świątecznych.
Wiadomo Mu,  że  część z  tych  ozdób jest  własnością  Gminy Wołomin,  ale  część jest
wypożyczana. 

Małgorzata Izdebska – Sekretarz Gminy
Odpowiedziała, że ozdoby obecnie rozmieszczane na mieście ozdoby stanowią własność
gminy. Ozdoby są systematycznie wywieszane i jeszcze będą uzupełniane.   Jeśli radni
maja jakieś uwagi dotyczące przewieszenia, dowieszenia lub zmiany lokalizacji to prosiła o
informację.  Część  iluminacji,  będzie  z  ogłoszonego  postępowania  na  wynajem
dodatkowych oświetleń świątecznych. Swoje propozycje,  radni mogą zgłaszać do Pani
Sekretarz.       

Przewodniczący Rady zamknął  dyskusję w temacie uchwały dot.  zmiany WPF na lata
2018-2029                                                                                        

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za-16 głosów, przeciw-0, wstrz.-4 głosy

Uchwała Nr II-180/2018 zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia programu „Wołomińska
Karta Mieszkańca”;

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za-20 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr II-181/2018 w sprawie nabycia nieruchomości;

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za-20 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała  Nr  II-182/2018 w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  ustanowienie  służebności
przesyłu na rzecz T-Mobile S.A.;

Michał Wysocki – Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami
Poinformował, że z załącznika graficznego do wniosku wynikało, iż służebność w postaci
tego przyłącza będzie zlokalizowana przy ogrodzeniu posesji  sąsiedniej,  czyli  kościoła.
Jest to teren zieleni i nie ma tam chodnika. Inwestycja będzie realizowana tylko i wyłącznie
na trawniku. 

Dariusz Szymanowski – Zastępca Burmistrza
Kwota, którą radni chcieliby znać, a dotyczącą ceny za tę dzierżawę, jest konsekwencją
podjęcia omawianej uchwały. Uchwała nie jest podejmowana pod warunkiem, że ta kwota
będzie  odpowiadała  czy  tez  nie.  Gwarancją  określenia  tej  kwoty,  są  zapisy  ustawy o
gospodarce  nieruchomościami,  które  nakazują  w  każdym  takim  przypadku,  powołanie
biegłego, który oszacuje wartość tego prawa służebności i przesyłu. Ta kwota na chwilę
obecną  nie  jest  znana.  Nie  będzie  to  duża  kwota,  raczek  w symbolicznej  wysokości.
Wartość tego prawa zależy od szerokości pasa, jaki jest zajmowany przez urządzenie. W
tym  wypadku  będzie  to  szerokość  ok.  1  m.  Jest  to  również  pochodna  wartości
nieruchomości. Jest to wartość pasa gruntu, jaki będzie zajmowany przez urządzenie i jest
to procent tej wartości. 
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Marek Górski – Przewodniczący Rady
Chciał wiedzieć, do czego będzie służył ten światłowód?

Michał Wysocki – Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami
Odpowiedział, że prawdopodobnie będzie to przyłącze do sąsiedniej nieruchomości. On w
tej części tylko przebiega przez działkę gminną i biegnie  dalej. Jest to jedynie światłowód
bez  dodatkowych urządzeń.

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w temacie procedowanej uchwały.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za- 19 głosów, przeciw-0, wstrz.-1 osoba

Uchwała Nr II-183/2018 w sprawie granic parku kulturowego pod nazwą „Ossów Wrota
Bitwy Warszawskiej 1920 roku”;

Ryszard Madziar – radny
Podziękował Pani Janinie Kasprzak – Sołtys Ossowa, za zaangażowanie i determinację,
aby granice parku zostały zmienione. Obecnie jest kolejny etap. Pani Sołtys kilkukrotnie
była w tej sprawie u Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków. To jest Jej mała cegiełka do
tego,  aby mieszkańcom tego  terenu  żyło  się  lepiej  i  mogli  realizować  swoje  pomysły
inwestycyjne. 

Marek Górski – Przewodniczący Rady
Uważał, że należy również podziękować Pani Burmistrz, za podjecie tematu i za to, że
stale dąży do poprawienia warunków życie mieszkańców Ossowa. Podziękowania należą
się również Radzie Miejskiej poprzedniej kadencji. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za- 20 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr II-184/2018 w sprawie upoważnienia Przewodniczącego Rady Miejskiej  w
Wołominie do reprezentowania Rady Miejskiej w Wołominie;

Ryszard Madziar – radny
Uchwała upoważnia Przewodniczącego Rady Miejskiej w Wołominie do reprezentowania
Rady Miejskiej w postępowaniach przed sądami powszechnymi we wszystkich instancjach
oraz  przed  Sądem  Najwyższym.  Wyszczególnione  jest  również,  że  upoważnia
Przewodniczącego  do  podejmowania  wszelkich  czynności  w  sprawie  z  powództwa
Elżbiety Grażyny Radwan przeciwko Urzędowi Miejskiemu w Wołominie o odszkodowanie
w sprawie toczącej się przed Sądem Rejonowym Warszawa Praga Południe w Warszawie.
Radny domniemywał, że jest to kontynuacja upoważnienia udzielonego wcześniej przez
Radę Miejską dla Pana Leszka Czarzastego. Uważał, że wcześniej były to dwie oddzielne
uchwały, a teraz to wszystko jest zawarte w jednej uchwale. 

Alicja Gawrońska – Radca Prawny Urzędu
Powiedziała,  że przed Sądem Rejonowym dla Warszawy Pragi  Południe w Warszawie
toczy się postępowanie z powództwa Pani Elżbiety Radwan , a nie z powództwa Rady
Miejskiej  przeciwko  Pani  Elżbiety  Radwan.  To  pełnomocnictwo,  które  dotychczas
obowiązywało, to było pełnomocnictwo imienne, udzielone przez Radę Miejska na rzecz
poprzedniego Przewodniczącego Rady. Ponieważ było ono imienne, więc w momencie
gdy przestał On pełnić taka funkcję, żeby była kontynuacja działań i reprezentowania Rady
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Miejskiej, musi być podjęta uchwała Rady Miejskiej o udzieleniu takiego pełnomocnictwa
obecnemu Przewodniczącemu Rady Miejskiej. 

Ryszard Madziar – radny
Chciał wiedzieć, na jakim etapie jest ta sprawa?

Alicja Gawrońska – Radca Prawny Urzędu
Odpowiedziała, że sprawa jest w toku. Sprawa została odroczona, ze względu na brak
reprezentacji Rady Miejskiej, gdyż nie odbyła się sesja, na której można było udzielić tego
pełnomocnictwa. Termin kolejnej rozprawy jest przewidziany za 2-3 miesiące. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za- 17 głosów, przeciw-0, wstrz.-3 osoby

Uchwała Nr II-185/2018 w sprawie współdziałania z Gminą Tłuszcz w zakresie organizacji
dowożenia osób niepełnosprawnych w 2019 roku.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 20 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Marek Górski – Przewodniczący Rady
- Poinformował, że wpłynęło do Niego pismo Pani Agnieszki Koza, która prosi w nim o
publikowanie treści projektów uchwał w Biuletynie Informacji Publicznej.  Przewodniczący
obiecał  realizacje wniosku radnej, gdyż uznał go za zasadny.
-  Wpłynęło  również  pismo  ws.  przedstawiciela  Rady  Miejskiej  do  składu  Społecznej
Komisji Mieszkaniowej.  Prosił radnych o zastanowienie się, kto jest chętny  do pracy w tej
komisji.

Elżbieta Radwan – Burmistrz Wołomina
Poinformowała, że Społeczna Komisja Mieszkaniowa pracuje społecznie. Zasiadają w niej
fachowcy  znający  się  na  problematyce  społecznej  tj.  Przedstawiciel  Policji,  Ośrodka
Pomocy Społecznej i innych służb. Dobrze by się stało, gdyby w skład tej komisji wszedł
przedstawiciel Rady Miejskiej. Wtedy Rada Miejska miałaby bezpośredni wgląd do tego,
co się dzieje w zasobach komunalnych. Jakie są potrzeby mieszkańców. To jest trudna
komisja i jej prace zajmują dużo czasu jej członkom. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął II
sesję Rady Miejskiej w Wołominie kadencji 2018-2023 w dniu 30 listopada 2018 roku o
godz. 10:55. Wszystkie podjęte w trakcie trwania sesji uchwały stanowią integralną część
niniejszego protokołu.  Imienny wykaz głosowań stanowi  załącznik  Nr  6  do niniejszego
protokołu. 

Protokołowała                              Sekretarz obrad                           Przewodniczący obrad

Grażyna Płaneta                           Edyta Babicka                                   Marek Górski
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